
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BŘEZÍ č.9/2017 ze dne 30.10.2017 
Přítomni:  Oppl, Šebek, Breburdová, Michálková, Pešoutová, Zdražil, Maňhalová 

 

Omluveni:  

Ověřovatele zápisu: Maňhalová, Pešoutová 

 

Jednání zahájeno: 19.00 hod. 

Starosta obce Augustin Oppl přivítal přítomné. Zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v 

souladu se zákonem, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a tak je 

zastupitelstvo usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu určil pí. Maňhalovou a pí. Pešoutovou, 

zapisovatelem pí. Michálkovou. 

 

Navržený program jednání: 

1. Smlouva o dodávce pitné vody 

2. Příkazní smlouva č. 1610201701 

3. Cenová nabídka na svodidla 

4. Žádost osady SOBÚ 

5. Rozpočtové opatření č.3 

6. Návrh rozpočtu na rok 2018 

7. Rozsvěcení vánočního stromu, Mikulášská nadílka 

8. Informace starosty 

 

 

 

Žádný další bod k projednání nebyl od zastupitelů navržen. 

 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/1/2017 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

program hlasování byl schválen 

 

Starosta obce předložil zastupitelům návrh Smlouvy o dodávce pitné vody. 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/2/2017 
ZO schvaluje Smlouvu o dodávce pitné vody 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

smlouva byla schválena 

 

 

Starosta obce předložil ke schválení návrh Příkazní smlouvy č. 1610201701 na zajištění 

podání dotace z MMR na opravu komunikace. 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/3/2017 
ZO schvaluje návrh příkazní smlouvy a pověřuje starostu smlouvu podepsat. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

smlouva byla schválena 

 

Zastupitelstvu byly předloženy tři cenové nabídky na instalaci svodidel na okraj komunikace 

naproti č.p. 136 

nabídka č.1 Silmex s.r.o, 284 478,- Kč., 



nabídka č.2 Svodidla ,s.r.o., 156 111,- Kč., 

nabídka č. 3 Jan Březina, Bohuňovice, 112 180,- Kč., 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/4/2017 
ZO vybralo nabídku Jana Březiny a pověřuje p. Šebka k dalšímu jednání s p. Březinou. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

p. Šebek a p. Oppl provedli místní šetření na základě žádosti osady SOBÚ a předložili její 

výsledek zastupitelstvu. 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/5/2017 
ZO bere na vědomí zprávu p. Oppla a p. Šebka. Osada SOBÚ bude s tímto seznámena. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

p. Zdražil předložil návrh rozpočtového opatření č. 3 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/6/2017 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č.3 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

p. Zdražil předložil návrh rozpočtu na rok 2018 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/7/2017 

ZO po projednání a doplnění připomínek zastupitelů schvaluje návrh rozpočtu na rok 2018                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 9/8/2017 
Rozsvěcení vánočního stromu  se uskuteční 3.12.2017 od 17.00 hod 

Mikulášská nadílka pro děti bude 10.12.2017 v restauraci U Rybníků od 14.00 hod. 

Obě akce zajistí pí. Maňhalová, pí. Pešoutová, pí. Michálková. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

Starosta obce podal informaci ohledně dotace na MŠ. Obec splnila všechny body pro získání 

dotace. Žádost je překontrolována a byla postoupena k dalšímu řízení. Před obcí je ještě 15 

žadatelů, kteří také splnily veškerá kriteria a jsou schopni přijímat děti od dvou let, což obec 

dle vyjádření HZS nemůže. Nyní záleží pouze na tom jak vysoká bude alokace prostředků a 

jak vysoké částky jsou v projektech před námi.  

 

Dotace z MZe, kde by obec mohla žádat o finanční příspěvek na opravu propustí dolního a 

prostředního rybníka jak bylo předpokládáno v podzimním termínu nebude (pravděpodobně 

jaro 2018). Obec má vypracovanou projektovou dokumentaci a čeká na vydání stavebního 

povolení.  

 

Zapsal: Marcela Michálková 

                                                                                                     Jednání skončeno: 22.10 hod 

Ověřovatelé zápisu: 
                                   

                                 Jana Maňhalová 

              

                                   Šárka Pešoutová                                                                 Augustin Oppl   



 


